



## EU-Konformitätserklärung – EU Declaration of Conformity

entsprechend Anhang IV der Verordnung (EU) 2017/745 über Medizinprodukte  
according to Annex IV of the Regulation (EU) 2017/745 on medical devices

Wir, die TRENDMOBIL GmbH erklären in unserer alleinigen Verantwortung, dass das /  
We, TRENDMOBIL GmbH declare in our sole responsibility that the

Produkt / Product	Rollator hochbelastbar XL / Heavy duty rollator XL
Modelle / Types	R225
Art.-Nr. / Art. No.	14000053
Basis UDI-DI / Basic UDI-DI	426048521Gehhilfen3J
SRN	DE-MF-000011813
Zweckbestimmung / Purpose	<p>Gehhilfen dienen der Unterstützung und Sicherung des Gehens und können je nach Gestaltung auch entlastend eingesetzt werden. Diese Gehhilfen verfügen über Bremssysteme, die über Bowdenzüge, betätigt durch Handgriffe, wirken. An einigen Produkten befinden sich Vorrichtungen bzw. Körbe zur Aufnahme von Lasten und Gegenständen, die zusammen mit diesen Gestellen transportiert werden können.</p> <p><i>Walking aids serve to support and secure walking and, depending on their design, can also be used to relieve</i></p> <p><i>be used in a relieving way. These walking aids have braking systems that are operated by Bowden cables, operated by hand grips. Some products are equipped with devices or baskets for carrying loads and objects that can be transported together with these frames.</i></p>

ein Medizinprodukt der Klasse I, nach Regel 1, Kap. III des Anhangs VIII ist und in der Verordnung (EU) 2017/745 über Medizinprodukte entspricht. /

*is a medical device of class I, according to rule 1, chap. III of annex VIII and complies with regulation (EU) 2017/745 on medical devices.*

Konformitätsbewertungsverfahren: Verordnung (EU) 2017/745 Art. 52 & Anhang II, III /  
Conformity assessment procedure: Regulation (EU) 2017/745 Art. 52 & Annex II, III

Diese EU-Konformitätserklärung ist unbegrenzt gültig, das heißt mindestens solange dieses Produkt von uns hergestellt und vertrieben wird. /

*This EU Declaration of Conformity is valid indefinitely, i.e. at least as long as this product is manufactured and distributed by us.*


Paderborn, 01.11.2023

**TRENDMOBIL GmbH**

Fohling 24  
D-33106 Paderborn  
Tel.: +49 (0) 52 54 / 94 79-0  
Fax: +49 (0) 52 54 / 94 79-299  
E-Mail: [info@trendmobil.com](mailto:info@trendmobil.com)



Fohling 24  
33106 Paderborn  
Tel.: 0 52 54 / 94 79 - 0  
Fax: 0 52 54 / 94 79 - 499

  
\_\_\_\_\_  
Andreas Schlenger  
Geschäftsführer / Managing Director